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درویش: 
بیرانوند به بازی با النصر می رسد! 

رضا درویش که دوشــنبه شــب در برنامه فوتبال 
برتر حاضر شــده بــود درباره آخریــن وضعیت 
محرومیت هواداران پرســپولیس از دیدار با النصر 
اظهار داشت: من نامه نگاری هایی انجام دادم و اصلًا 
امکان بخشش هواداران وجود ندارد. اعلام کردند 
چون محرومیت انضباطی است راهی برای حضور 
هواداران نیست. ظاهراً قبلًا به کمیته استیناف هم 
پرونده ارجاع و رد شــده است. ما حتی نامه زدیم 

که محرومیت مان را تعلیق کنند، اما نپذیرفتند.
وی در مورد آخریــن وضعیت مصدومیت علیرضا 
بیرانوند خاطر نشان کرد: او پشت کاری مثال زدنی 
دارد. MRI و سونوگرافی را انجام داده و درمانش 
شروع شــده است. کارهایی که لازم است را انجام 
دادیم و ان شاءالله خدا کمک کند و با پشت کاری 
که دارد به نظرم از یکشــنبه هفته آینده به زمین 
می آید و به بازی با النصر می رســد. من با خودش 
هم صحبت کــردم و گفت خیالت راحت خودم را 
به بازی می رســانم. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
درباره مذاکره با بازیکن خارجی و جذب کایســدو 
تصریح کرد: ما با یک بازیکن تمام کرده و قرارداد 
را برایش فرســتاده بودیم، ولی برخی افراد کاری 
می کنند که آدم شرمنده می شود. این بازیکن گفت 
باید با خانواده ام مشــورت کنــم، اما امروز دیدیم 
ناراحت اســت. این بازیکن گفــت از دیروز برای 
همســر من در فضای مجازی دشنام فرستاده اند! 
بازیکن موردنظر ما کایســدو بود. متأسفانه فضای 
دلالی با ما روابط حســنه نــدارد. این بازیکن هم 
گفــت نمی آیم و جذبش منتفی شــد. حالا با دو 
بازیکن دیگر در حال مذاکره ایم که قرار اســت تا 

فردا خبر بدهند.
درویــش همچنین درباره حضــور النصر در ایران 
گفت: باید میزبانی شایســته ای از رقیب داشــته 
باشــیم. از جمله در نظر داریم به تمام اعضای تیم 
النصر ســیمکارت با اینترنت نامحــدود بدهیم تا 

مشکلی بابت این موضوع نداشته باشند.

اعلام تیم داوری دیدار پرسپولیس و 
النصر عربستان

با اعلام کنفدراســیون فوتبال آســیا داوران ازبک 
دیدار پرســپولیس و النصر عربســتان را قضاوت 
می کنند. به گزارش فدراســیون فوتبال، دیدار دو 
تیم پرســپولیس ایران و النصر عربســتان از گروه 
E رقابت هــای لیــگ قهرمانان آســیا ۲۰۲۳ روز 
سه شنبه ۲۸ شــهریور ساعت ۲۱:۳۰ در ورزشگاه 
آزادی برگزار می شــود. کنفدراسیون فوتبال آسیا 

تیم داوری این مسابقه را به شرح زیر اعلام کرد:
نماینده مسابقه: کومار سنجی از هند

ناظر داوری: چوول کوان جانگ از کره جنوبی
داور: ایلگیز تانتاشیف از ازبکستان

کمک اول: آندره ای تساپینکو از ازبکستان
کمک دوم: تیمور گینیولین از ازبکستان

داور چهارم: آکرول رسیلایف از ازبکستان
تیم VAR : پادوم سیول کورن )تایلند(، فردوس 
نورســافاروف )ازبکســتان( و اینوکویچی تاکاکی 

)ژاپن(

رادوشویچ باز هم پرسپولیس را نقره 
داغ کرد  

با اعلام رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس، 
بوژیــدار رادوشــویچ دروازه بــان کروات ســابق 
پرسپولیس با طرح شکایت جدید علیه این باشگاه 
به دلیل دیر پرداخت شــدن اقســاط مطالباتش، 
۲۰۰ هزار یوروی دیگر پرسپولیس را محکوم کرد! 
رادوشــویچ که حکــم ۸5۰ هــزار یورویــی علیه 
پرســپولیس داشــت، قرار بود مطالبات خود را در 
چهار قســط دریافت کند که ظاهراً پرداخت قســط 
ســوم او با تأخیر صورت گرفته است. همین مسئله 
شــکایت دوباره او برای گرفتن جریمه ای تازه را به 
دنبال داشته که ظاهراً منجر به نتیجه هم شده است.

داداش زاده :پرسپولیس نترسد النصر 
را غافلگیر می کند 

پیشکســوت تیم فوتبال پرســپولیس با اشاره به 
شــرایط این تیم بــرای بازی با النصر عربســتان 
گفت: اغراق درباره اســامی ســتاره های نماینده 
عربســتان کمکی به پرســپولیس نمی کند.بهزاد 
داداش زاده در گفت و گو با مهر، ضمن اشــاره به 
وضعیت این تیم برای تقابل با النصر نسبت به عدم 
حضور تماشاگران انتقاد کرد و مصدومیت ناگهانی 
علیرضا بیرانوند را استراتژی اشتباه مدیران باشگاه 
و کادر فنی برای انتخاب جانشــین او دانست.وی 
با اشاره به تقابل با ســتاره های فوتبال دنیا که به 
النصر پیوسته اند، گفت: قطعاً بازی با تیم هایی که 
بازیکنان بزرگ دارند جذابیــت ویژه ای برای هر 
تیم و تماشاگرانش دارد. بازیکنان پرسپولیس باید 
چالش اینچنینی را به چشم یک تجربه لذت بخش 
ببیننــد و ترســی از رویارویی با رونالدو نداشــته 
باشــند.داداش زاده تاکید کرد: پرسپولیس تجربه 
خوبی در لیگ قهرمانان آســیا دارد. قطعاً النصر با 
شــناخت کامل از این تجربیــات به تهران خواهد 
آمــد. فکر می کنم الان رونالدو و مانه هم می دانند 
با تیمی قدرتمند روبرو هستند. پرسپولیس نباید 
بترســد. در این صورت می تواند النصر را غافلگیر 
کند.تیم های فوتبال پرسپولیس و النصر عربستان 
در هفته نخست لیگ قهرمانان آسیا سه شنبه ۲۸ 
شهریورماه در ورزشگاه آزادی نخستین بازی خود 

در لیگ قهرمانان آسیا را برگزار می کنند.

مستطیل سبز

 تجربه بازنشسته ها
 به کمک ورزش می آید 

حجت اله اکبرآبادی - ورزش جای بازنشستگی 
نیســت، چون تجربه در ورزش یا اصولا هر رشته 
دیگری به سختی به دست می آید و نمی توان از 

کنار این تجارب گرانقدر به سادگی گذشت . 
گرچه طبق قانون دیر زمانی است که بازنشستگان 
ورزش از حضور در مناصب مدیریتی منع شــده 
اند، اما خوشــحالیم که کمیسیون تلفیق مجلس 
شورای اسلامی به تازگی تصویب کرده که ریاست 
کمیته  آماتوری،ریاست  ورزشــی  فدراسیون های 
ملی المپیک و ریاســت کمیته ملــی پارالمپیک 
شــغل محسوب نمی شــوند و بازنشســتگان هم 

می توانند ریاست آن ها را عهده دار شوند. 
بطور طبیعی منع بازنشســتگان ورزشی از حضور 
در عرصــه های مدیریتی بعنوان پاشــنه آشــیل 
ورزش ایــران عمــل کرده و به نوعــی دورکردن 
موسپیدکرده ها از چرخه مدیریتی ورزش ، نوعی 
خودزنی بزرگ برای ورزش ایران به حساب آمده 

است.
 بویژه اگر به این نکته توجه داشــته باشــیم که 
طی این همه ســال از تربیت و پــرورش مدیران 
در ورزش غفلت شــده تا بر این مبنا شاهد حضور 
مدیران غیر ورزشی در راس فدراسیون ها و دیگر 
سطوح مدیریتی ورزش باشیم . مدیرانی که چون 
بــا الفبا و اصول تخصصی ورزش غریبه و ناآشــنا 
هستند ، چند ســالی باید با آزمایش و خطا امور 
را اداره کنند که بطور طبیعی هزینه این مساله را 

ورزش ایران پرداخت کرده و می کند.
خســران قضیه زمانی بیشــتر خــود را عیان می 
سازد که بپذیریم ورزش جایی برای آزمون و خطا 
نیســت ، چون ورزش و رقابت ورزشــی با نتیجه 
همراه اســت و ورزش نتیجه گــرای ایران طاقت 
و صبرش کم اســت و انتظار دارد که از ســرمایه 
گذاریهای خود ولــو در کوتاه مدت نتیجه لازم را 

بگیرد.
 بر این مبنا نیز ورزش طی این سالها به محله برو 
و بیای مدیران تبدیل شده است  تا به محض یک 
نامرادی در گرفتن نتیجه ، شاهد تغییرات در بدنه 

ورزش باشیم .
جایگاه تجربــه در ورزش به قدری بالاســت که 
چندین ســال پیش اعلام شد رییس کمیته ملی 
المپیک چین بعد از 6۰ سال کار و به علت کهولت 

سن ، جای خود را به فردی جدید داده است. 
متاســفانه با یــک قانون که می توانســت با یک 
تبصره ورزشــی ها را اســتثنا کند، از وزن تجربه 
مدیریتی در ورزش ایران به شــدت کاسته شد تا 
بازنشستگانی که می توانستند به صورت افتخاری 
در خدمت ورزش بوده و تجارب خود را به جوانان 
منتقل کنند ، خانه نشــین شــده و ورزش از این 

سرمایه انسانی ارزشمند خود محروم شود . 
به هــر روی امیدواریم مصوبه کمیســیون تلفیق 
مجلــس بــه تصویــب نهایی برســد تــا تجربه 

بازنشستگان به کمک ورزش ایران بیاید . 

یادداشت 

همدلی| گروه ورزش : روابط ســرمربی و 
مدیر عامل استقلال در مرحله جنگ سرد 
قرار دارد و به نظر می رســد طرفین قصد 

ندارند از مواضع خود کوتاه بیایند. 
البته همه چیز نیز به نداشــتن پول بر می 
گردد ، چون اگر حساب باشگاه خالی نبود 
و اســتقلال کلی بدهی میلیاردی انباشته 
نداشت ،مدیر عامل جوان و البته بلند پرواز 
استقلال سعی نمی کرد با جواد نکونام وارد 
مجادله شده و ســرمربی تیمش را نسبت 
بــه خود بدبین کند. اما ایــن بدبینی فعلا 
بر روابط طرفین ســایه انداخته و گویا قرار 
نیســت به این زودی ها نیز از آسمان آبی 

ها رخت بربندد .
به دنبال صحبت های علی خطیر که هفته 
گذشته با حضور در برنامه فوتبال برتر زده 
شد ، سرمربی استقلال دوشنبه شب روی 
خط تلفنی این برنامه فوتبالی آمد و گفت: 
اصلا قصد نداشتم راجع به مسایل استقلال 
صحبتی داشته باشم ، چرا که زمان نقل و 
انتقالات تمام شــده و هر چه تلاش کردیم 
اوضاع را بهتر کنیم نشــد. در هفته گذشته 
اما صحبت هایی مطرح شد که باید از خودم 
و هواداران دفاع می کردم. اگر حرفی می زنم 
برای استقلال و هوادارانش است، وگرنه با 
کسی مشکلی ندارم. من هم می توانم راحت 
دروغ بگویم،اما معتقدم هر کســی باید در 

فوتبال وظایفش را درست انجام دهد.
چرا روز اول نگفتند پول نداریم ؟

وی افزود: آقای علــی خطیر مدیر جوانی 
است که به باشــگاه استقلال آمده و اولین 
باشــگاهی است که به عنوان مدیرعامل کار 
می کند و دوســت دارد به موفقیت برسد.

روز اولــی که خطیر آمد لیســت بازیکنان 
مدنظر را بــه او دادم و اگر همان روز روی 
نــام بازیکنــان ضربدر مــی زد و می گفت 
بدهی داریم و پول نداریم، هیچ مشــکلی 
پیش نمی آمــد. در صحبت هایمان بنا بود 
صداقت داشــته باشــیم تا با هم کار کنیم 
،اما من در ادامه این صداقت را ندیدم. من 
قبــلًا گفتم با این بازیکنانی که داریم ادامه 
می دهم، ولی دلخوری ام این اســت که چرا 
نمی توانســتیم بازیکن بگیریم. در جلسه با 
ما گفتند بازیکن خارجــی می گیریم، من 
چند روز وقت می گذاشــتم و با بازیکن مد 
نظرم  صحبــت می کردم ،اما پس از مدتی 
می گفتند نمی توانیم بازیکن بگیریم.معنای 

این حرف چیست؟ 
وقتی ایــن حرف   هــا را می شــنوم یعنی 
یکســری اتفاق ها در جریان اســت . من 
عمرم را در فوتبــال گذرانده ام و می فهمم 

چه کارهایی در حال انجام است .
ســرمربی تیم فوتبال اســتقلال در مورد 
اینکــه آیــا از ابتدا از مشــکلات باشــگاه 
اطلاعی داشته اســت یا خیر، خاطر نشان 
کرد: مــن مشــکلات را درک می کنم که 
باشــگاه در چه شرایطی است. با این درک 
بود که 5 میلیــارد از قراردادم را کم کردم 
و گفتم کــه ۱۰ میلیارد دیگر هم از جایی 
برای اســتقلال درآمدزایــی خواهم کرد . 
آقای خطیر صلاح می داند سقف قرارداد را 
رعایت کنیم، ســقفی که حداقل پنج تیم 
رعایت نکرده انــد. کدام یک از این پنج تیم 
شرایط ما را دارند؟! بازیکنان ما 4۰ درصد 
از قرارداد فصل گذشته شان را طلب دارند. 
امســال هم پولی به کادر فنی و بازیکنان 
داده نشده است و هیچ گلایه ای نداشتیم، 
ولی هــوادار در مورد جــذب بازیکن حق 
دارد. اینجا استقلال است و در مورد تیمی 
معمولی صحبت نمی کنیم. نتیجه بازی به 

ساق بازیکنان بستگی دارد.

نکونام با انتقاد از اظهارات هفته گذشــته 
خطیــر در برنامه فوتبال برتــر ادامه داد: 
خطیر گفته اســت اگر وضعیت اســتقلال 
خوب بــود نه آن را به مــن می دادند و نه 
به نکونــام. در جواب باید بگویم به شــما 
شــاید نمی دادند، ولی به من می دادند!من 
سه ســال پیش با استقلال مذاکره کردم و 
ســال گذشته نیز تا پای قرارداد رفتم، ولی 
به خاطر تعهدم به فولاد خوزستان در اهواز 
ماندم که اشتباه کردم همکاری با مصطفی 
آجورلو که پیش از ایــن مدیرم بوده را رد 

کردم .
وی تصریح کرد: خطیر اعلام کرده اگرکادر 
فنی و بازیکنان استقلال صحبتی خارج از 
چارچوب انجام دهند جریمه می شوند. من 
خارج از چارچوب کاری نمی کنم ولی بهتر 
است ایشان قبل، وسط یا بعد از بازی علیه 
ما مصاحبه نکند! ایشــان نگوید اگر نتیجه 
نگرفتیم کارهایی خواهیم کرد. این حرف ها 
برخلاف صحبت هایی اســت که می گفتند 
چهاردهم هم شــویم حمایــت می کنند. 
بهتر اســت این حرف ها را نزنیم. اگر واقعاً 
اینطوری باشد تشکر می کنم و دوست دارم 
در طول فصــل حمایت کنند، اما به کمک 
من نگویند بیا دســتیار ســرمربی خارجی 
شو! اینها تناقض است. اگر صحبت های من 

درست نیست بیایند و صحبت کنند. 
من باید بگویم بازیکن خوب است یا بد 
سرمربی تیم فوتبال استقلال افزود: من به 
خطیر بازیکن خارجی معرفی کردم اما بعدا 

متوجه شدم که ایشان راجع به آن بازیکن 
به استراماچونی مشــورت کرده اند.با تمام 
احترامی که برای استراماچونی قائل هستم، 
ولی ایشــان چه می داند من از بازیکن چه 
چیزی می خواهم. ایشــان کاره ای نیســت 
کــه نظــر بدهد. خطیــر به چــه حقی از 
بازیکن  استراماچونی ســؤال کرده است؟! 
خوب باشــد یا بد، من بایــد نظر بدهم و 
تمام. ایشان حق ندارد از کسی سؤال کند. 
اســتعلام های فنی را خودم می گیرم، حالا 
می خواهــد بازیکن خوب باشــد یا بد، من 
هم باید پاسخگو باشم. کار درستی نیست 
که بروند از کســی دیگر ســؤال کنند. من 
سرمربی تیم هســتم و باید نظر دهم. این 
کار شــما یعنی با مربیانی در ارتباط بوده و 
در حال صحبت با بازیکنان هستید. کسی 
نمی تواند به من بگوید بازیکن خوب است 
یا بد. آن بازیکن مــورد تأیید من بود. این 
مسائل اســت که باعث ناراحتی می شود و 
کاری می کنند با ایــن همه تجربه بیایم و 

بگویم چرا این اتفاقات می افتد. 
به عشق استقلال از اوساسونا گذشتم 
نکونــام در پاســخ به این ســؤال که آیا از 
وضعیت استقلال پیش از عقد قرارداد خبر 
نداشته ، گفت: همیشه شرایط استقلال را 
می دانســتم، از زمانی که کاپیتان تیم ملی 
و اوساســونا اسپانیا بودم و از بالاترین لیگ 
دنیا به استقلال آمدم، شرایط را می دانستم. 
من اســتقلالی هســتم و با اینکه کاپیتان 
اوساسونا بودم و یک سال از مدت قراردادم 

باقی بود ، این تیم را به عشــق اســتقلال 
ترک کردم .در حالی که می توانستم بمانم 
و بعــد از دوره بازیگری نیز در اوساســونا 
مربیگری کنم. من بحث مالی با اســتقلال 
ندارم و تمام بحثم این بود که بهتر اســت 
تیمــی ببندیم که قابل احترام باشــد و در 
لیگ بجنگــد. من لیســت دادم و نگفتند 

بازیکنان مد نظرت را نمی گیریم.
وی ادامه داد: آقایان دنبال رعایت ســقف 
قرارداد بودند و طی صحبتی که داشــتیم 
قرار شــد به جای چهار بازیکن دو بازیکن 
بگیریم تا شــرایط نقل وانتقالاتی ما خوب 
پیش برود. بــا بازیکنــان مدنظر صحبت 
کردیــم، ولی گفتنــد نمی توانیــم آنها را 
بگیریم و مشــکلات درست از اینجا شروع 
شــد. ما فقط یک بازیکــن گرفتیم و نفر 
بعدی مشخص نیست. زمانی که دنبال دو 
بازیکن بودیم صحبت از مشکلات مالی بود، 
ولی الان چه اتفاقی افتــاده که می گویند 
بازیکن می گیریم؟ آیا از آسمان پول ریخته 
اســت؟ هر طور فکر کنید بــا روح و روان 

خودم و تیمم بازی شد. 
وی در واکنــش به این پرســش که اگر به 
عقب برگردد باز هم پیشنهاد سرمربیگری 
اســتقلال را می پذیرد یا نــه، تأکید کرد: 
شک نکنید اگر ۱۰ ســال دیگر این اتفاق 
بیفتــد، قبول می کنم. عاشــق اســتقلال 
هستم و کســانی که با من بزرگ شده اند 
می دانند من و خانواده ام چقدر اســتقلالی 
هستیم. من در این فوتبال زحمت کشیدم 
و فوتبالیست شــدنم را دیده اید. یک شبه 
نیامدم و ســختی های زیادی کشیدم، اما 
یکســری چیزها را نمی توانم تحمل کنم. 
نمی توانم الان چیزی بگویم و ســپس روی 
خودم را به طرف دیگری ببرم. انتهای این 
صحبت هایــی که می کنند ضــررش برای 
هواداران و اســتقلال اســت. من در حال 
حاضر ســرمربی اســتقلال هســتم و اگر 
دوســت ندارند من نتیجه بگیرم در نهایت 
این اســتقلال اســت که نتیجه نمی گیرد. 
هوادارتوقع دارد و نمی تواند ببیند ســقف 
قراردارد تنها برای اســتقلال اســت و پنج 
دیگرســقف را رعایت نمی کنند.ســرمربی 
تیم فوتبال اســتقلال خاطر نشان کرد: با 
بازیکنی برای قــرارداد ۲5 میلیارد تومانی 
صحبت کردیم، ولــی قبول نکرد که بیاید. 
پرسش من این است آیا بازیکنان ملی پوش 
تیم های دیگر با ۱5 میلیــارد تومان بازی 
می کننــد؟ اینهــا را به من کــه عمرم در 

فوتبال بوده است، نگویید و کلک نزنید.

ادامه جنگ سرد بین سرمربی و مدیرعامل استقلال  

نکونام:به چه حقی با استراماچونی مشورت می کنید؟! 

همدلی| گروه ورزش : قهرمان وزنه برداری جهان گفت: 
رقابت ســنگینی را برای گرفتن مدال در قهرمانی جهان 

داشتم و باید کارهای زیادی را تا المپیک انجام بدهم. 
مصطفی جوادی که با تغییر وزن از دســته ۸۱ به دســته 
المپیکی ۸۹  کیلوگرم آمده است ،در دومین تجربه اش در 
وزن جدید در رقابتی سنگین توانست مدال طلای دوضرب 
و مجموع جهان را بگیرد تا نشــان دهد در غیاب کیانوش 
رســتمی ، سرمربی تیم ملی وزنه برداری بی جهت دست 
روی این جوان نگذاشــته است . جوادی علاوه بر قهرمانی 
جهان وارد رنکینگ ۱۰ نفره شد و سهمیه المپیک  پاریس 

۲۰۲4 خود را قطعی کرد.
وزنه بــردار ملی پوش ایــران در گفت وگو با ایســنا درباره  
عملکردش و گرفتن مدال طــلای قهرمانی جهان ۲۰۲۳ 
در دســته المپیکی ۸۹ کیلوگرم بیان کــرد: واقعا رقبای 
سرســختی داشــتم. داین لی، وزنه بردار چین، رکورددار 
یک ضرب و مجموع جهان اســت و سال گذشته در دسته 
۸۱ کیلوگرم قهرمان جهان شــد. تیان  تائو، دیگر نماینده 
چین، رکورددار دوضرب جهان است و مدال نقره المپیک 
را دارد و با آقایان سهراب مرادی و کیانوش رستمی رقابت 

داشت . وزنه بردار ونزوئلا نیز نقره المپیک را دارد. وزنه بردار 
ایتالیا هم قبلا رکورددار دوضرب جهان بود. در کل رقابت 

سنگینی در این وزن در جریان بود. 
او دربــاره عملکردش در حرکت یک ضرب تصریح کرد: در 
حرکــت اول وزنه ۱6۲ کیلوگــرم را زدم اما داوران خطا 
دادند و می توان گفت سخت گیری کردند. در حرکت سوم 
یک ضرب، وزنه ۱6۹ کیلوگرم واقعا خطا نبود اما به هیات 

ژوری رفت. خدا را شــکر خطا اعلام نشــد. اگر وزنه ۱6۹ 
کیلوگرم را خطا اعلام می کردند، کارم سخت می شد.

جــوادی درباره عملکردش در دوضــرب نیز گفت: تا حالا 
وزنه ۲۱5 کیلوگرم را نزده بودم و رکورد شــخصی ام ۲۱۲ 
کیلوگرم بود. در این مســابقات توانستم این وزنه را مهار 

کنم و سهمیه المپیک را قطعی کنم.
قهرمان جهان در مورد برنامه اش برای حضور در مسابقات 
گزینشــی  باقی مانــده هم تصریــح کرد: بقیه مســابقات 
گزینشــی را هم شرکت می کنم. انشــاءالله برای المپیک 
پاریس شرایطم بهتر می شود چون هنوز به آمادگی کامل 
نرســیده ام و وزنم در دسته ۸۹ کیلوگرم جا نیفتاده است. 
هنوز خیلی کارها باید تا المپیک انجام دهم. انشــاءالله تا 

المپیک پاریس شرایطم بهتر می شود.
جوادی با اشاره به در پیش بودن بازی های آسیایی هانگژو 
گفــت: با توجه بــه اینکه فاصله زمانــی خیلی کمی بین 
قهرمانی جهان و بازی های آسیایی هانگژو است، بلافاصله 
تمرین هایــم را برای بازی ها آغاز می کنم. در عربســتان و 
ســپس چین تمرین می کنم تا نتیجــه خیلی خوبی در 

هانگژو بگیرم.

در یک رقابت سنگین قهرمان جهان شدم

جوادی:برایالمپیکپاریسبهترازاینمیشوم

در استقلال سلطان هایجک شده ایم 
سرمربی اســتقلال در پاسخ به این پرسش که گوســتاو بلانکو مهاجم جدید آبی پوشان 
چه زمانی به ایران می آید، گفت: هیچ اطلاعی ندارم! امســال ســلطان هایجک هستیم و 
بازیکنانی که کنار گذاشته بودیم دوباره گرفتیم. به هر حال من زیر حرف خودم نمی زنم 
و با این تیم بهترین نتایج و عملکرد را خواهیم داشــت. به مدیریت گفتم باید بدانم چه 
بازیکنانی دارم تا برای آنها برنامه ریزی کنم. مشکل ما این است که هیچ چیزی نمی دانیم. 
من یک ســال و نیم با پنجره بســته در فولاد کار کردم. در فوتبال ایران مربی است که 

بازیکن می گیرد. کدام مربی بزرگی را سراغ دارید که مدیرعاملش برود بازیکن بگیرد؟
نکونام با اشاره به اینکه استقلال طرفداران زیادی دارد که پیگیر نتایج تیم شان هستند، 
گفــت: ما نمی توانیم چشــم مان را ببندیم و فردا روزی کــه باختیم بگوییم باختیم که 
باختیم. شما نمی توانید به هواداران استقلال، پرسپولیس و ... و حتی در دنیا به هواداران 
بارسلونا و رئال مادرید بگویید برای قهرمانی نمی جنگید. شاید در انتها قهرمان نشویم، 

ولی باید برای آن بجنگیم.
در حالی که به نظر می رسد نکونام چون انتخاب کریمی مدیر عامل قبلی استقلال بوده 
، آبش با علی خطیر در یک جوی نمی رود ، اما حرف پایانی سرمربی متعصب استقلال 
شاید آبی باشد بر آتش اختلافات طرفین که امیدواریم چنین شود.آنجا که گفت همه ما 

در یک کشتی هستیم و امیدوارم تمیز بماند تا آن را به ساحل آرامش برسانیم.

ذره بین

 معرفی 5 تکواندوکا ایران
 در بازی های آسیایی

 با اعلام ســرمربی تیــم ملی تکواندو اســامی 5 
تکوانــدوکار اعزامی به بازی های آســیایی هانگژو 
اعلام شــد. مســابقات تکوانــدو نوزدهمین دوره 
بازی های آسیایی هانگژو چین طی روزهای دوم تا 
هشتم مهرماه ۱4۰۲ برگزار می شود. در این دوره 
از مسابقات کشورها مجاز به اعزام 5 تکواندوکار در 
گروه مردان و 5 تکواندوکار در گروه زنان هستند. 
ضمن این که دو تکواندوکار هم در بخش پومســه 

به این بازی ها اعزام خواهند شد. 
 کادر فنــی تیم ملی بانــوان ۳۰ مردادماه ترکیب 
نفــرات اعزامــی به ایــن بازی ها را اعــلام کرد و 
دیروز نیز بیژن مقانلو ســرمربی تیم ملی اســامی 
5 تکواندوکار شرکت کننده در بازی های هانگژو را 
اعلام کرد. بر همین اساس مهدی حاجی موسایی 
در وزن 5۸- کیلوگرم، علیرضا حسین پور در وزن 
6۳- کیلوگرم، متین رضایی در وزن 6۸- کیلوگرم، 
مهران برخــورداری در وزن ۸۰- کیلوگرم و آرین 
سلیمی در وزن ۸۰+ کیلوگرم، نفرات اعزامی تیم 
ملی به این رقابت ها را تشکیل خواهند داد.هدایت 
تیم ملــی تکواندو مردان برعهــده بیژن مقانلو به 
عنوان ســرمربی اســت؛ مجید افلاکــی و نعیما 
خواجوی نیز دیگر اعضــای کادر فنی تیم ملی را 

تشکیل می دهند.

سازمان 
روزنامهآگهی ها

09126870191  02166981271


